
 Z á p i s n i c a 
z Valného zhromaždenia Klubu bratislavských turistov, 

konaného dňa 12.3.2024 od 17:00 h, v sídle KST, Záborského 33, Bratislava 

Na valnom zhromaždení Klubu bratislavských turistov (VZ KBT) sa zúčastnilo 17 
delegátov s hlasom rozhodujúcim (74 % zástupcov 23 klubov pôsobiacich v rámci KBT), päť 
členov výkonného výboru KBT, predseda revíznej komisie Ján Molnár a člen revíznej 
komisie Jozef Oravec. 
Prezenčná listina delegátov je prílohou č.1 tejto zápisnice. 

Člen revíznej komisie Jozef Oravec sa do prezenčnej listiny nepodpísal.
VZ KBT malo rokovať podľa predloženého programu:

1. Otvorenie 
2. Schválenie návrhu programu
3. Schválenie účasti klubu VON s právom voliť
4. Schválenie rokovacieho poriadku
5. Voľba predsedníctva, volebnej a mandátovej a komisie,  návrhovej  komisie
6. Schválenie účasti delegáta TO Bjatek a na voľbách na VZ
7. Správa o činnosti výkonného výboru KBT od ostatného VZ
8. Správa o hospodárení KBT za rok 2023
9. Správy zo sekcie pešej turistiky a komisie značenia za minulý rok
10. Správa o činnosti Kontrolnej komisie v minulom roku
11. Návrh na odvolanie člena kontrolnej komisie (KoK) KBT a voľba nových členov 
12. Návrh kandidátov na VZ KST na pozície: 

a. člen VV pre program, klasifikáciu a kvalifikáciu
b. člen VV pre majetok
c. člen kontrolnej komisie 
d. predseda, podpredseda a člen disciplinárnej komisie  
e. podpredseda KST pre organizáciu a legislatívu

13. Voľba delegáta a náhradníka na VZ KST
14. Správa mandátovej a volebnej komisie
15. Diskusia
16. Návrh a schválenie uznesenia 
17. Ukončenie 

Nakoľko rokovanie prebiehalo vo veľmi príjemnej atmosfére a diskutujúci mali 
konštruktívne pripomienky, ku niekoľkým bodom programu sme sa dostali v 
dikusiách aj mimo poradia, nasledujúci zápis nie je preto možné vyhotoviť úplne 
presne podľa schváleného poradia v programe. 

1. Otvorenie
VZ KBT otvorila a prítomných privítala predsedníčka KBT Mária Lörincová

2. Schválenie účasti klubu VON s právom voliť
Pred schválením programu sa rozprúdila debata o prítomnosti zásupcov klubu VON na 

VZ a ich práve zúčastniť sa hlasovaní s platným hlasom. Po krátkej diskusii VZ pristúpilo k 
hlasovaniu o  účasti klubu VON na VZ s právom hlasovať.
Hlasovanie : ZA - 17 , PROTI - 0 , ZDRŽAL SA - 0



Potom predsedníčka predložila  VZ prípad turistického oddielu BJATEK, ktorý je zapísaný ako 
klub v KST ale nie je zaregistrovaný ako Občianske Združenie (OZ) na Ministerstve vnútra. 
Kontrolnou komisiou KST bolo Výkonnému výboru KBT (VV KBT) odporučené nechať hlasovať VZ 
KBT o ich účasti na VZ s právom hlasovať. Bola prednesená pripomienka, aby sa takéto správanie 
klubu nestalo zlým príkladom - v súčasnosti však každý vznikajúci klub musí byť najskôr 
zaregistrovaný ako OZ a až potom môže byť registrovaný v KST. Predsedníčka tiež nechala hlasovať o 
tom či sa TO Bjatek môže zúčastňovať VZ KBT z hlasom rozhodujúcim.
Hlasovanie : ZA - 16 , PROTI - 0, ZDRŽAL SA - 1

3. Schválenie návrhu programu
Prebehla rozsiahla diskusia o ponechaní bodu 11. v programe.
V priebehu diskusie o tomto bode rokovanie VZ opustil pán Jozef Oravec
VZ nakoniec hlasovalo o programe a rokovacom poriadku s týmto výsledkom:
Hlasovanie : ZA - 16 , PROTI - 0, ZDRŽAL SA – 1

4. Voľba predsedníctva, volebnej a mandátovej a komisie,  návrhovej  komisie

Pracovné predsedníctvo: Mária Lörincová, Miroslav Svítek
Volebná a mandátová komisia: Ladislav Bimbo, Jozef Polomský
Návrhová komisia: Miloslav Kubla, František Renčko, Jozef Karovič
Zapisovateľ: Mária Lörincová
Overovateľ: Igor Bazovský
Hlasovanie : ZA - 17 , PROTI - 0 , ZDRŽAL SA – 0

5. Správa o činnosti výkonného výboru KBT od ostatného VZ
predniesla predsedkyňa Mária Lörincová
Je prílohou č.  2

6. Správy zo sekcie pešej turistiky a komisie značenia za minulý rok
Správu zo sekcie pešej turistiky predniesol podpredseda Miroslav Svítek
Je prílohou č.  3 
Správu z komisie značenia predniesol Miloslav Kubla
Je prílohou č.   4 

7. Správa o činnosti Kontrolnej komisie v minulom roku
Správu kontrolnej komisie predniesol Ján Molnár
- pripomienka p. Kublu - zistenie duplikátov v evidencii členov – bude sa postupne riešiť s klubmi
Je prílohou č.  5 

8. Správa o Hospodárení v roku 2024
Predniesol Miloslav Kubla
Je prílohou č. 6

9. Návrh na odvolanie člena kontrolnej komisie (KoK) KBT a voľba nového člena 
- Predseda KoK KBT Ján Molnár sa vzdal členstva v komisii z dôvodu preregistrácie do iného regiónu
- Členka komisie pani Cabadajová sa 11.3.2024 vzdala pôsobenia v revíznej komisii z časových 
dôvodov



Nadpolovičná väčšina KoK KBT sa vzdala svojej funkcie a preto VZ rozpúšťa KoK KBT v súčasnom 
zložení z dôvodu jej nefunkčnosti.
Hlasovanie rozpustenie KoK KBT: ZA - 16, PROTI - 0, ZDRŽAL SA – 1

Hlasovaním online bude zvolená nová KoK KBT
Predsedovia klubov pošlú návrhy na kandidátov do KoK KBT do 31. marca 2024
Predsedkyňa pošle návrhy do 10.apríla 2024
Hlasovanie do konca 25.apríla
Po obdržaní všetkých hlasov VV KBT vyhodnotí voľbu a predsedkyňa KBT zvolá zvolených 
kandidátov na prvé zasadnutie. Na ňom si kandidáti zvolia svojho predsedu.

10. Návrhy kandidátov na VZ KST na pozície: 
člen VV pre program, klasifikáciu a kvalifikáciu
člen VV pre majetok – Jozef Polomský

       Hlasovanie : ZA - 17 , PROTI - 0 , ZDRŽAL SA – 0
člen kontrolnej komisie – Ladislav Glevický
ZA - 1 , PROTI - 12, ZDRŽAL SA – 4
predseda, podpredseda a člen disciplinárnej komisie – Miroslav Svítek
ZA - 15 , PROTI - 1, ZDRŽAL SA –   1
podpredseda KST pre organizáciu a legislatívu

11. Voľba delegáta a náhradníka na VZ KST
Za delegáta na VZ KST bola navrhnutá predsedkyňa Mária Lörincová
Za náhradníka na VZ KST bol navrhnutý Jozef Polomský
Hlasovanie za oba návrhy: ZA - 17, PROTI - 0, ZDRŽAL SA – 0

12. Správa mandátovej a volebnej komisie
- zúčastnilo sa 16 členov z hlasom rozhodujúcim a jeden klub poslal splnomocnenie
- 66% - VZ KBT je uznášania schopné
Správa je prílohou č.  7

13. Diskusia
- diskusia o zmene Smernice 1/2024 o preplácaní zrazových poplatkov – príklad:  ak sa za klub 
zúčastní viac členov a klub im prispeje na poplatok, dokedy je nutné predložiť vyúčtovanie 
- Návratka na preplatenie 40%….. podpredseda Svítek vysvetlil, prečo takáto dotácia pre kluby
- podpora pre organizátorov akcií v malokarpatskom regióne za predpokladov zmienených v Smernici 
1/2023 - O podpore tur. akcií organizovaných pre verejnosť, informácia o Kalendári v malokarpatskom 
regióne a možnosť uverejnť akcie v ňom
- elektronický preukaz – pre všetkých členov so správnou emailovou adresou – testovacou fázou 
program prešiel
- organizovanie Silvestrovského stretnutia na Malom Slavíne - výzva pre kluby aby sa prihlásili a 
pomohli pri organizovaní podujatia v budúcnosti a to isté pri akcii 100 JKM na Panovej lúke
- odstránené značenie na piatich 700-vkách – Veterlín , Čelo, Jágrová II, Čertov Kopec, Javorina
a aj vrcholová schránka z Veterlína
- diskusia o násobnom členstve v KST, poistenie je možné len v jednom - materskom klube, môže byť 
však členom viacerých klubov, ale len ako hosť




